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ДЖОШУА БОСТИК 

 

В ночи 10 июля 1943 года он организовал и возглавил контратаку отряда против большой 

группы немецких солдат, заставив их отступить. Благодаря его решительности и 

лидерским качествам, наши войска нанесли непоправимый урон противнику и доказали 

свое превосходство на поле боя. 

 

Во время финального штурма он, смело встретив врага, уничтожал немцев одного за 

другим нашими гранатами. Не колеблясь перед опасностью, он демонстрировал пример 

отваги и самоотверженности, которые вызывают восхищение у своих товарищей по 

оружию. Когда немцы бросили в нас гранату, он, не теряя ни секунды, поймал ее в полете 

и кинул обратно врагу. Этим необычайным актом мужества он не только избежал потерь 

среди нашего отряда, но и уничтожил вражескую позицию. 

 

Всякий раз, когда его товарищи упоминают о его подвигах, они воспевают его как символ 

стойкости и отваги. Его действия не только олицетворяют дух советского воина, но и 

являются примером для всех нас. 

 

 

 

 

 

Командир батальона 

Майор Михаил Зотак 
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ORDER "FOR BRAVERY" 

№3823623 

 

JOSHUA BOSTIC 

 

At dusk on July 10, 1943, he organized and led a squad counter-raid against a large group of 

Germans, forcing them to retreat. Due to his determination and leadership, our troops inflicted 

irreparable damage on the enemy and proved their superiority on the battlefield. 

 

During the final assault, boldly confronting the enemy, he eliminated the Germans one after the 

other with our grenades. Unfazed by danger, he demonstrated an example of courage and self-

sacrifice that awe his comrades-in-arms. When the Germans threw a grenade at us, he, without 

losing a second, caught it in flight and threw it back at the enemy. This extraordinary act of 

bravery not only avoided casualties among our squad but also destroyed the enemy's position. 

 

Every time his comrades speak of his deeds, they praise him as a symbol of resilience and 

bravery. His actions not only embody the spirit of the Soviet soldier but also serve as an example 

for all of us. 

 

 

 

 

Battalion Commander 

Major Mikhail Zotak 


